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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 4. juli 2012 stillet 
følgende spørgsmål nr. 733 (Alm. del) til ministeren for sundhed og forebyg-
gelse, som hermed besvares endeligt. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra 
Karina Adsbøl (DF).

Spørgsmål nr. 733:
’’Deler ministeren den opfattelse, at de private høreklinikker ikke har aflastet 
de offentlige høreklinikker? ”

Svar:
I regeringens kulegravningsrapport fra juni 2012 fremgår det på side 27, at 
ventetiden på offentlig høreapparatbehandling var ca. den samme i 2011 som i 
2003 på trods af, at den private aktivitet var steget markant i den samme peri-
ode. 

Dette er også en af baggrundene for, at der er nedsat en arbejdsgruppe i regi 
af Sundhedsstyrelsen, som bl.a. skal vurdere de eksisterende kriterier for hø-
reapparatbehandling.

Med venlig hilsen
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